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Bestyrelsesmøde den 16-1-2024 
• Deltagere: Finn Worsøe, Carsten Selvang, Jørgen Fynsø, Jan Jürgensen. 

• Bjarne Tulinius var fraværende. 

• Mødet fandt sted i klubbens lokale. 

• Forrige møde var 16-11-2024 

Udsendt materiale – dagsorden fra Finn 
Dagsorden 
1. Valg af referent 
2. Bemærkninger til sidste referat 
3. Meddelelser - Status for kommunikation med kommunen. Klub møde tider. 
4. Vores medlemmer - modtagelse af nye og kunne vi lære noget fra dem der forlod os. Er klubbens formål 
klare nok 
5. Vores økonomi - Vi har et overskud på små 150Kr. pr medlem. Giver det anledning til nye tanker? 
6. Status klublokale - Vi skal have flere billeder op 
7. Er retningslinjer for cafe grupper på plads? Vin? 
8. Status for RN Digital-2 arrangement - skal vi have ressourcer på plads snart? 
9. Hvordan skal bestyrelsen se ud efter næste generalforsamling? 
10. Eventuelt 
11. Næste møde 

Godkendelse af referatet fra forrige møde mm 

• Referatet blev godkendt. 

• Finns oplæg til dagsorden blev godkendt. 

• Jan blev udnævnt til referent. 

Meddelelser 
Klubben har benyttet instagram i nogen tid uden at vi har fået ny medlemmer af den vej. Vi besluttede at 

fortsætte arbejdet og at hjælpe John med at gøre klubben synlig på den platform. 

Finn planlægger at fjerne det gamle lysanlæg fra klubbens lokaler i samarbejde med Poul. 

Vi besluttede at ændre klubbens faste mødetider tilbage til 19:30-21:30 med virkning fra den 1. marts. Finn 

vil meddele beslutningen til medlemmerne og specielt til cafegruppen for marts. 

Modtagelse af ny medlemmer 
Vi var enige om at holde fast i mentorordningen, dog skal en mentor nu vælges fra bestyrelsen. 

Carsten vil opdatere sit notat til ny medlemmer mht. mødetider og kontingent. Notatet ligger på 

hjemmetiden. 

Status for RN2 digital 2 arrangementet 
Carsten vil komme med et oplæg på klubmødet den 30. januar, idet han har brug for hjælpere. 

Carsten vil lave et regnskab for aktiviteten. 
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Klubbens økonomi 
Jan havde forberedt et notat på området, som vi gennemgik punkt for punkt. 

• Hovedtal: vi blev enige om at fastholde kontingentet på 450 kr. pr halvår. Klubben har selvrisiko på 

25.000 kr. og en disponibel kapital på 20.000 kr. 

• Oversigt: vi vil lave et budget til fremlæggelse på årets generalforsamling, der dokumenterer poster 

som opdatering af computer og printer samt kørepenge. 

• Detaljer: vi var enige om at fastholde udgiftsniveau til møder. 

• Detaljer print: vi var enige om at fastholde prisniveau. 

Klublokalet – flere billede kan sættes op 
Arbejdet med renovering et slut. Medlemmerne kan nu sætte billeder op på væg-tavlerne. 

Finn vil opfordre medlemmerne om denne mulighed. 

Retningslinjer for cafegrupper 
Carsten har skrevet et notat, som han har lagt ind på hjemmesiden. 

Bestyrelsens sammensætning efter den kommende generalforsamling 

Tre medlemmer er på valg: Bjarne, Carsten og Jan. Et nyt medlem vil være velkomment. 

Eventuelt 
Vi drøftede, om der skal være ekskursioner på klubaftener? Emnet kan bringes op på generalforsamlingen. 

Næste møde 21-3-2023 kl. 17 i klublokalet 


